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Svenska Kynologiska Akademin 

Protokoll nr 2/2013 

2013-06-04 

§§ 14 – 25 

 

 

 

Protokoll fört vid sammankomst i Svenska Kynologiska Akademin den 4 juni 2013 i 

Svenska Kennelklubbens Museum, Spånga 

 

 

 

 

Närvarande: 

 

Ledamöter 

Nils Erik Åhmansson (ordförande), Staffan Drangel, Åke Hedhammar, Marina Reuterswärd, 

Staffan Thorman, Renée Willes 

 

Adjungerade 

Kenneth Edh 

 

Anmält förhinder 

Märta Ericson, Hans Jerenäs, Ulf Uddman 

 

Vid protokollet 

Annika Klang 

 

 

 

§ 14  Sammankomsten öppnas  

 

Ordförande Nils Erik Åhmansson förklarade sammankomsten öppnad och hälsade deltagarna 

välkomna.  

 

 

§ 15  Justering 

 

Staffan Thorman valdes att jämte ordföranden justera protokollet. 

 

 

§ 16  Dagordning 

 

Dagordningen godkändes. 
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§ 17  Föregående protokoll nr 1-2013 

 

§ 8 SKK:s Museum  

 

a) gåvor och inköp 

Åke Hedhammar påpekade att gåvan från Internationella Kapplöpningssällskapet inte anmälts 

av honom, det måste vara ett missförstånd. Protokollet ändras och meningen inleds med 

”Anmäldes en gåva….” 

 

11 e) Dalbohunden 

Staffan Thorman delade ut kopior på två artiklar om dalbohunden ur tidningen ”Hunden” från 

1890. Tidningens redaktör var enligt uppgift Stig Ahlbergs (kennel Ragtime) morfar. 

 

Åke Hedhammar informerade om att studierna av dalboskinnet inte är klara ännu men det 

finns preparerat material att tillgå. 

 

Kenneth Edh informerade om att Akademin eventuellt kommer att få en bok om dalbohunden 

från en av årets domarpreparander. 

 

Protokollet godkändes och lades till handlingarna. 

 

 

§ 18  Ekonomisk rapport 

 

Ordförande påpekade åter att Akademin ska visa återhållsamhet med inköp. 

 

Efter genomgång lades den ekonomiska rapporten till handlingarna. 

 

 

§ 19  SKK:s Bibliotek 

 

a) Gåvor och inköp 2013 

En förteckning över inköp och gåvor fanns. Förteckningen lades till handlingarna. 

 

b) Fotoarkivet - lägesrapport 

Kenneth Edh informerade om att han är i biblioteket några gånger per vecka och går igenom 

fotografier. I första hand är det en grovsortering som görs. Fotona får en text och sorteras 

gruppvis. De foton som inte kan identifieras men är värda att sparas får en grupp utsedda 

personer titta på vid en senare lämplig tidpunkt. 

 

c) Filmer från SKK:s utbildningsavdelning 

SKKs utbildningsavdelning har lämnat ner ett antal VHS-filmer till biblioteket för 

genomgång. 

 

Akademin beslutade att de filmer som SKK producerat ska sparas och digitaliseras till ett 

modernt media (DVD, BlueRay eller liknande). 

 

Akademin uppdrog till Kenneth Edh att till nästa möte ta in några offerter för att få en 

kostnadsbild för överföringen. 
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Övriga filmer av speciellt intresse kan också bevaras, övriga filmer kan skänkas till respektive 

specialklubb eller kasseras. 

 

 

§ 20  SKK:s Museum 

 

a) Gåvor och inköp 

En förteckning över inköp och gåvor fanns. Förteckningen lades till handlingarna. 

Marina Reuterswärd informerade om en tavla av Carl Gustaf Ramberg, som hon och Kenneth 

Edh skänker till museet. Tavlan heter Vakthunden och är målad 1899. Konstnären finns bl.a. 

representerad på Nationalmuseum. 

 

Akademin tackade för gåvan. 

 

Ett antal lydnadspriser har lämnats som gåva till museet. Akademin beslutade att införskaffa 

ett vitrinskåp för att kunna exponera priserna. Akademin fotograferar och dokumenterar alla 

inkomna gåvor. 

 

b) Inköp av rondellhund 

Rondellhunden inköpt och på plats i museet. Marina Reuterswärd överlämnade 

fotodokumentation över rondellhundens färd till museet. 

 

c) Övrigt  

 

Fukt- och temperaturmätning i museet 

Jerry Mankowski kunde tyvärr inte närvara vid dagens möte men en fukt- och 

temperaturmätning är gjord i museet. Akademin tog del av resultatet.  

 

Akademin anser fortfarande att åtgärder behövs och beslutade att Marina Reuterswärd får 

fortsatt uppdrag att lämna förslag till nödvändiga förbättringar. 

 

 

§ 21 Säkerhetssystem (protokoll nr 3-2012 § 39, protokoll nr 1-2013 § 9) 
 

Punkten bordläggs tills nästa möte. 

 

 

§ 22 Rapporter och information 
 

a) 125-årsskriften 

Akademin har tagit del av de synopsis som respektive författare har skrivit. Akademin 

diskuterade kort kring materialet och lade det till handlingarna.  

 

 

§ 23 Övriga frågor 

 

a) Deltagande på KF 
Akademin har för avsikt att delta på årets Kennelfullmäktige med lämpligt material och 

broschyrer.  
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Akademin beslutade att uppdra till Marina Reuterswärd att organisera deltagandet. 

 

I sammanhanget diskuterades även att översätta presentationsbroschyren till engelska, i 

dagsläget finns den på svenska och franska.  

 

Akademin uppdrog till kansliet att ombesörja översättningen. 

 

Åke Hedhammar 
 

Bjuda in gäster till Akademin 

Åke Hedhammar föreslog att bjuda in PO Enquist, som är en engagerad hundägare, till ett 

förutsättningslöst möte med Akademin. 

 

Akademin beslutade i enlighet med förslaget. 

 

Staffan Thorman 
 

Hundskattemärken 

Staffan Thorman informerade om att Eva Wisén på Myntkabinettet skrivit hundskattemärkets 

historia, den är inte publicerad men kan vara intressant för Akademin att ta del av. 

 

Akademin beslutade uppdra till Staffan Thorman att undersöka möjligheten att få en kopia på 

materialet. 

 

Nils Erik Åhmansson 
 

Instifta en medalj  

Nils Erik Åhmansson föreslog Akademin att instifta en medalj med Akademins logotyp. 

Medaljen ska tilldelas förtjänta personer som lämnat en stor donation eller värdefullt föremål 

till museet och/eller biblioteket. 

 

Akademin beslutade uppdra till ordförande att inhämta offertförslag på en Akademimedalj 

till nästa möte. 

 

SKK 125 år 

Akademin diskuterade kort hur man ska uppmärksamma att SKK fyller 125 år 2014. Punkten 

tas upp vid nästa möte i november och då ska man bl.a. diskutera en eventuell utställning, 

jubileumsvalsen som producerades till SKKs 75 års jubileum samt deltagande på Stockholm 

Hundmässa. 

 

§ 24  Nästa sammankomst 

 

Enligt tidigare beslut äger nästa sammankomst rum den 6 november med samling vid A P 

Hamiltons grav. 

 

§ 25  Sammankomsten avslutas 

 

Nils Erik Åhmansson förklarade sammankomsten avslutad. 
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Vid protokollet: 

 

 

 

Annika Klang 

tf sekreterare 

 

 

 

Justerare: 

 

 

 

Nils Erik Åhmansson 

Ordförande 

 

 

 

Justerare: 

 

 

 

Staffan Thorman 

 


